



澳洲 2020 Sidewood Rose 粉紅酒

產品分析

酒精 | 12.5% alc/vol

pH值 | 3.53

果酸 | 6.8 g/L

酒封 | 螺旋蓋

裝瓶日期 | 2020/08

限量生產 | 1,800 瓶

葡萄酒釀造法

我們從Echunga家族擁有的Ironstone Road葡萄園中挑選並手工採摘一小塊Tempranillo葡萄。在100%法國橡木桶中發酵並成熟9個月後，輕輕壓緊並在皮上放置2小時，主要使用調味過500L大桶。

品飲紀錄

在其漂亮的粉色外觀之下，帶有一束野草莓、紅醋栗和香草莢。這款酒帶有清脆乾爽的夏日漿果、香料和紅色美味蘋果味。保持礦物質，長度和款式的完美平衡。

獎項

90分 | 2021 派翠克艾克爾

93分 | 2020 WINE ORBIT 知名紐西蘭酒評網

OZNSHOP
www.oznshop.com.tw

禁止酒駕



酒後不開車 安全有保障

SIDEWOOD
ADELAIDE HILLS

OZYZ WINE

www.oznzshop.com.tw



SIDEWOOD ROSÉ 2020

LIMITED RELEASE | 1,800 BOTTLES

[ANALYSIS]

Alcohol | 12.5% alc/vol

pH | 3.53

Acid | 6.8

Closure | Stelvin

Bottling Date | August 2020

Estate Bottled

[VINIFICATION]

SINGLE VINEYARD

We select and hand pick a small parcel of Tempranillo grapes from our family owned Ironstone Road vineyard in Echunga. Gently pressed and left on skins for two hours prior to barrel fermentation and maturation for 9 months in 100% French oak, predominantly seasoned 500L puncheons.

[TASTING NOTES]

Beneath its pretty salmon pink appearance is a deceptively complex, serious Rosé wine with a bouquet of wild strawberries, red currants and vanilla pod. The wine has a crisp, dry palate of summer berries, spice and Red Delicious apple; maintaining the perfect balance of minerality, length and style.

[AWARDS]

90 POINTS | 2021 PATRICK ECKEL

93 POINTS | 2020 WINE ORBIT

SIDEWOOD
ADELAIDE HILLS

禁止酒駕  酒後不開車 安全有保障